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Kommunfullmäktige sammanträdesprotokoll 
2025-02-24 

 
Plats och tid Kulturhuset, måndag 2025-02-24, klockan 18:00 – 18.22 
 
 
Beslutande Kjell Öjeryd, Vänsterpartiet 

Pia Sjöberg, Socialdemokraterna 
Magnus Norlund, Moderaterna 
Maria Broberg, Vänsterpartiet, ordförande 
Oscar Öjeryd, Vänsterpartiet 
Katarina Lövgren, Socialdemokraterna 
Lilian Holloway, Moderaterna, 1:a vice ordförande 
Erika F Hedman, Socialdemokraterna 
Marcus Arvidsson, Centerpartiet 
Bengt Abrahamsson, Vänsterpartiet 
Jan Lövgren, Socialdemokraterna 
Robin Fransson, Vänsterpartiet 
Petra Holmlund, Socialdemokraterna 
Lennart Sjöberg, Vänsterpartiet 
Ann-Marie Fjällström, Socialdemokraterna 

 
Tjänstgörande ersättare Kjellan Grundström, Vänsterpartiet, tjänstgör för Inget Stenlund (V) 
 
Övriga deltagare Jan Ask, ställföreträdande kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Melker Holmberg, nämndsekreterare 
 
 
 
 
Utses att justera Kjell Öjeryd (V) och Magnus Norlund (M) 
 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
 
 
Sekreterare Digital signatur Paragrafer 1-15 
  Sara Grundström 
 
Ordförande Digital signatur 
 Maria Broberg (V) 
 
Justerande Digital signatur 
  Kjell Öjeryd (V) Magnus Norlund (M) 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2025-02-24  Paragraf 1-15 
 
Datum för anslagets uppsättande 2025-02-26 Anslaget tas ner efter 2025-03-19 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Anslagsansvarig Sara Grundström 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2025-02-24   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 1  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Ärendelistan fastställs enligt följande: 
 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av två justerare, tillika rösträknare 
4 Tid för justering 
5 Fastställande av ärendelistan 
6 Godkännande av kallelsen 
7 Allmänhetens frågestund 
8 Meddelanden 
9 Ordförandena informerar 
10 Inkomna medborgarförslag och motioner 
11 Taxa idrottshallen, Baseco Arena 2025/29 
12 Slutredovisning investeringsprojekt – Digitala 

infartsskyltar 2018/99 
13 Slutredovisning investeringsprojekt – nyproduktion 

storkök Solhem 2019/426 
14 Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av 

begagnad ledningsbil 2022/283 
15 Fondemission - Inlandsbanan AB 2025/53 
16 Säkerhetspolicy 2019/339 
17 Kontinuitetspolicy 2025/38 
18 Kostpolicy för Sorsele kommun 2025/26 
19 Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 2022/491 
 
 
 
 

 

3

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 5
b6

f8
b7

f-6
fd

f-4
41

a-
9c

ca
-1

3a
8f

1f
58

60
8



  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2025-02-24   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 2  
 
Godkännande av kallelsen 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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§ 3  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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§ 4  
 
Meddelanden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 Länsstyrelsen Västerbotten – Beslutar att utse Ann-Marie Fjällström (S) 

som ny ledamot och Daniel Grundström (S) som ny ersättare i 
kommunfullmäktige efter avgången ledamot Bo Brydsten, dnr 2022/491. 

 Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 8 – Besvarar frågor till Inlandsbanan AB. 
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§ 5  
 
Ordförandena informerar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Pia Sjöberg (S), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
 Vi har haft möte inom Trepartens renhållningsnämnd där vi bland annat 

diskuterar nuläge inom mat- och restavfall samt förpackningsinsamling. 
Det är ett stort arbete där vi behöver anpassa oss och vårt arbete 
allteftersom det kommer nya direktiv. Från Sorsele kommun kommer både 
politiker och tjänstepersoner att delta på en informationsdag i Skellefteå 
med temat ”Aktuell avfallspolitik”. 

 Sorsele kommuns chefer och politiker har påbörjat en utbildning i NIS-2. 
Under 2018 kom ett EU-direktiv med syfte att uppnå en hög gemensam 
cybersäkerhetsnivå för nätverks- och informationssystem ”NIS-direktivet 
för samhällsviktig verksamhet”. I slutet av 2022 beslutade EU om ett nytt 
och bredare direktiv, NIS-2, som träder i kraft under 2025 i form av den 
svenska Cybersäkerhetslagen. 

 Jag tillsammans med verksamhetschef för utveckling fortsätter med besök 
ute hos våra företagare. Det är verkligen trevligt att få hälsa på ute på deras 
arena, där de olika företagarna får berätta om sina verksamheter och där vi 
kan lyssna in om det finns något vi kan hjälpa till med. 

 Vi har fyra kommuner som ingår i VIKOM (Vindelälvskommunernas 
Ekonomiska förening) har haft en digital träff där vi fortsätter diskutera hur 
vårt samarbete ska utvecklas. 

 Vi har deltagit på Regionledningsmöte där vi prata om bland annat om Att 
värna tillit och det sociala kapitalet i tider av välfärdsbrottlighet och 
osäkerhet samt Välfärdens kompetensförsörjning. Två mycket viktiga och 
komplexa ämnen som behöver jobbas mer med. 

 Bokslutet är inte helt klart men jag har fått en preliminär information om 
att vi kommer att göra ett plusresultat för år 2024. 

 I kväll efter vårt fullmäktige kommer jag att besöka ”Let´s Meet” som 
håller till i fritidslokalen Läget. Det är en mötesplats där det finns möjlighet 
till att bland annat spela biljard, pingis, dart, brädspel eller att fika och 
surra bort en stund. Ett fint samarbete mellan kommunen, Svenska Kyrkan, 
ABF och fritidsgården Läget. 
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§ 6  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner samtliga medborgarförslag och överlämnar dem till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 33 får den som är folkbokförd i 
kommunen väcka ärenden i fullmäktige. Till dagens sammanträde har sex 
förslag inkommit; 
 
 Nej till förstudie och bildande av nationalpark, dnr 2024/34 
 Ej ny förstudie om nationalpark, dnr 2024/34 
 Nationalpark, dnr 2024/34 
 Förstudie om nationalpark i Vindelfjällen, dnr 2024/34 
 Inte ta initiativ till nationalpark, dnr 2024/34 
 Inte ta initiativ att påbörja en förstudie om nationalpark, dnr 2024/34. 
 
Samtliga förslag gäller frågan om förstudie av nationalpark i Vindelfjällen. 
Ärendet är väckt i ett tidigare medborgarförslag där förslagsställaren är för en 
förstudie av nationalpark. I de nya förslagen är samtliga emot en förstudie. 
Samtliga förslag registreras i samma ärende som det tidigare. 
 
Beslutsunderlag 
Sex olika medborgarförslag 
 
Förslag till beslut 
Ordförande föreslår att samtliga medborgarförslag godkänns och överlämnas 
till kommunstyrelsen för beredning 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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§ 7 Dnr 2025/29-806 
 
Taxa idrottshallen, Baseco Arena 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 Anta föreslagen taxa för Baseco Arena. 
 De nya taxorna blir gällande från och med 2025-04-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Ny taxa ska antas gällande uthyrning lokaler vid Baseco Arena utifrån 
ombyggnation av gamla idrottshallen i Sorsele till en A-hall och B-hall. 
 
Jämfört med dagens hyresnivå har inga direkta prishöjningar föreslagits men 
indirekt har priset per timme ökat för hyresgäster som inte har haft behov av 
att hyra utrustning. Förslaget är att ta bort hyresalternativen med eller utan 
utrustning och alltid hyra ut hallen med utrustning. Anledningen är att förenkla 
för hyresgästen och att prisökningen blir marginell. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 18 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 10 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till ny taxa 
Nu gällande taxa, antagen av kommunfullmäktige 2018-06-25 § 39 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta föreslagen taxa för Baseco Arena. De nya taxorna 
blir gällande från och med 2025-04-01. 
Pia Sjöberg (S) – yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kultur- och fritidschef 
Simhallen 
Utvecklingschef 
Hemsidan 
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§ 8 Dnr 2018/99-510 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Digitala infartsskyltar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-15 § 26 att uppdrag till 
utvecklingsverksamheten att påbörja tillståndsprocess och inköpsprocess av 
två digitala infartsskyltar till en total budgeterad kostnad på 900 000 kronor. 
Detta belopp har avsatts via bygdeavgiftsmedel. Efter upphandling beräknades 
kostnaden för upprättande av två skyltar till ca 1 120 000 kronor inklusive 
interna kostnader. Skillnaden mellan budgeterad kostnad och faktisk kostnad 
beror på generella kostnadsökningar på material och transporter de senaste 1,5 
åren. 
 
Då det saknades 220 000 kronor för att köpa in två skyltar omfördelade 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 investeringsmedel från inköp av GPS till 
inköp av digital informationsskylt. 
 
Slutredovisning: 
Det har varit en viss inkörs-tid med tekniska problem som exempelvis elkablar 
till platserna, ljusrelä som behövt bytas och uppkopplingen digitalt. Även 
inkörningstid med systemet för publicering och vad som ska publiceras har det 
varit. Allt färre problem allt eftersom tiden har gått. 
 
Ekonomisk redovisning: 
Beslutad budget 220 000 kronor 
Totalt kostnad 225 841 kronor 
Avvikelse mot budget -5 841 kronor 
 
Förklaring till avvikelsen: 
De digitala infartsskyltarna två stycken har finansierats via investeringsmedel 
samt via bygdemedel som avsatts under ett antal år. Totala kostnaden blev 1 
190 000 kronor. Budget för hela projektet var 1 120 000 kronor (900 000 
kronor bygdemedel, 220 000 kronor investeringsmedel). Underskottet beror på 
extra kostnader i samband med installationen då det var problem med 
strömtillförsel till skyltarna. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 17 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 
Slutredovisning 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att godkänna slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utvecklingschef 
Ekonomienheten 
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§ 9 Dnr 2019/426-293 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - nyproduktion storkök 
Solhem 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021 att ge kommunchefen uppdraget att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt storkök samt alternativ med utlokalisering för 
entreprenad. Det beviljades 200 000 kronor i investeringsmedel. Efter detta har 
det skett en hel del förändringar i omvärlden som gör att bedömningen att 
lägga ut köksverksamheten på entreprenad inte längre känns aktuell. Detta 
främst utifrån ett beredskapsperspektiv. Nybyggnad av storkök skulle kräva en 
stor investering. 
Nuvarande storköket har moderniserat en hel del av sin utrustning under sista 
halvåret men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder efter 
livsmedelsinspektion. Man har också en mycket hög kapacitet att snabbt gå 
upp i antal portionsleveranser om så skulle krävas vid höjd beredskap. Detta 
ses också som ett tungt vägande argument för att bibehålla nuvarande storkök. 
 
Slutredovisning av investeringen: 
Investeringen avser ett nytt kyl- och fryssystem, samt ventilationssystem för 
ugnar på Solhem Centralkök. 
 
Ekonomiskt utfall: 
Beslutad budget 200 000 kronor 
Totalt kostnad 206 523 kronor 
 
Orsak till avvikelse: 
Vid offertförfrågan fick vi ett kostnadsförslag där inte HBV avgiften var 
inkluderad, därav avvikelse. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 15 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 78 
Slutredovisning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att godkänna slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
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Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kostchef 
Ekonomienheten 
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§ 10 Dnr 2022/283-170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av begagnad 
ledningsbil 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner slutredovisningen av investeringsprojekt – inköp av begagnad 
ledningsbil. 
 
Ärendebeskrivning 
Räddningschefen har varit i kontakt med andra räddningstjänster för att få tips 
om hur ska kommunen tänka, till exempel vad som är viktigt för säkerhet och 
arbetsmiljö. Annonser och auktioner bevakades. De få objekt som uppfyllde 
våra villkor och budget var årsmodell 2018–2019. 
 
Under hösten hittades en bil i årsmodell 2021 med rätt färg och utrusning för 
221 000 kronor. Beräknad kostnad för ombyggnad till utryckningsfordon 50 
000 kronor. Med byten och eget arbete, stannade kostnaden på ca 40 000 
kronor. 
 
Beskrivning av investeringen: 
Inköp av en begagand ledningsbil som styrkeledarna använder. 
Måluppfyllelse: Stärka kommunens förmåga att hantera samhällsstörningar. 
 
Budget: 250 000 kronor 
Kostnad: 261 353,85 kronor 
Resultat: -11 353,85 kronor 
 
Förklaring till avvikelse: 
Objekten som skulle rymmas inom ramen skulle vara årsmodell 2018-2019 
och att bilen skulle rymmas inom kommunens bilpolicy en längre tid eftersom 
utrustning av bilar är så pass kostsam. En del pengar har sparats in genom att 
en del av montagearbetet av utförts själva i syfte att hålla nere kostnaderna. 
Avvikelsen belastar driftbudgeten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 21 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 58 
Slutredovisning 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt – 
inköp av begagnad ledningsbil. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
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§ 11 Dnr 2025/53-106 
 
Fondemission - Inlandsbanan AB 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Att på IBABs årsstämma rösta för beslut om en riktad fondemission med 

utgivande av 5 228 stycken aktier till en kurs om 1 000 kronor per styck, 
total ökning av aktiekapitalet med 5 228 000 kronor. Aktiekapitalet 
uppgår, efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen, till 8 022 000 
kronor och antalet utgivna aktier är 8 022.  

2. Det belopp som aktiekapitalet ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från 
bolagets fria egna kapital.  

3. 18 av bolagets totalt 19 aktieägare ges rätt till de nya aktierna. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 

4. De nya aktierna ges rätt till utdelning från och med det räkenskapsår som 
fondemissionen registreras av Bolagsverket. 

5. Aktiepriset 1 000 kronor per aktie motsvarar aktiernas kvotvärde. 
6. De nya aktierna omfattas av bolagsordningens hembudsförbehåll.  
7. Antal nya aktier och rätt att erhålla de nya aktierna har: 

• Arjeplogs kommun 100 
• Bergs kommun 360 
• Dorotea kommun 240 
• Filipstad kommun 12 
• Gällivare kommun 600 
• Härjedalens kommun 360 
• Jokkmokks kommun 360 
• Kristinehamns kommun 8 
• Ljusdals kommun 120 
• Mora kommun 600 
• Orsa kommun 340 
• Sorsele kommun 240 
• Storfors kommun 2 
• Storumans kommun 300 
• Strömsunds kommun 360 
• Vansbro kommun 6 
• Vilhelmina kommun 380 
• Östersunds kommun 840 
Obs! Arvidsjaur kommun har inte rätt att erhålla nya aktier. 

 
Ärendebeskrivning 
På Inlandsbanan (IBAB) ABs årsstämma 2025 avses att utöver stadgeenliga 
frågor, behandla styrelsens förslag till beslut att genomföra en riktad 
fondemission med utgivande av nya aktier till 18, av bolagets totalt 19, 
aktieägare. För årsstämmans giltiga beslut i enlighet med styrelsens förslag 
krävs att samtliga 19 aktieägare röstar för att genomföra den riktade 
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fondemissionen. 
 
Årsstämman föreslås att rösta för en riktad fondemission om 5 228 000 kronor 
och utgivande av totalt 5 228 stycken aktier till de 18 aktieägare som har 
lämnat ovillkorade aktieägartillskott om sammanlagt 28 067 287 kronor. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 
 
Efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen kommer bolagets 
aktiekapital att uppgå till 8 022 000 kronor och antalet utgivna aktier kommer 
att uppgå till 8 022 stycken. Idag registrerat aktiekapital 2 794 000 kronor + 
fondemission 5 228 000 kronor = 8 022 000 kronor. Idag registrerat antal 
aktier 2 794 + fondemission 5 228 = 8 022 stycken. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 7 
Tjänstutlåtande kommunchefen 
Skrivelse inklusive bilaga 1, Inlandsbanan 
Bolagsordning 
Ägardirektiv 
Frågor till delägarna 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2025-02-11 § 7 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Inlandsbanan 
Ekonomienheten 
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§ 12 Dnr 2019/339-003 
 
Säkerhetspolicy 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Antar föreslagen säkerhetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns nu gällande säkerhetspolicy har inte reviderats sedan 2003 
och är baserad på då gällande lagstiftning, risker, organisation och begrepp. Ett 
nytt policydokument kan omhänderta både en uppdaterad lagstiftning och de 
utmaningar verksamhetsutövare idag ställs inför, som till exempel 
våldsbejakande extremism och det spända säkerhetsläget i Sverige och världen 
idag. 
 
Viljeinriktningen i policyn överensstämmer i stort med den tidigare, men har 
uppdaterats i format och innehåll för att takta med övriga styrdokument och 
kommunens nuvarande organisation. 
 
Definitioner: 
 Med verksamhetsskydd avses skydd av Sorsele kommuns verksamhet mot 

hot och de skyddsåtgärder som behövs för att förebygga och begränsa de 
skador som kan drabba kommunens information, medarbetare eller 
egendom. Således avses med verksamhetsskydd, skydd av kommunens 
verksamhet som inte kräver ett säkerhetsskydd. Medarbetarskydd är en del 
av verksamhetsskyddet och definieras som arbete för att bland annat 
skydda medarbetare och förtroendevalda mot hot, våld, otillbörlig och 
otillåten påverkan, samt olyckor och skador kopplat till tjänsteutövningen. 

 Med säkerhetsskydd avses skydd av verksamhet som har betydelse för 
Sveriges säkerhet, mot antagonistiska hot beträffande bland annat spioneri, 
sabotage och terroristbrott och som består i skyddsåtgärder avseende 
informationssäkerhet, fysisk säkerhet och personalsäkerhet. 
Säkerhetsskyddet ska således skydda den verksamhet hos Sorsele kommun 
som är av betydelse för Sveriges säkerhet. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 9 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 7 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Säkerhetspolicy 
Kommunfullmäktige 2003-06-23 § 41 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att anta föreslagen säkerhetspolicy. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgruppen 
VD för kommunens bolag 
Kommunen hemsida 
Hänna 
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§ 13 Dnr 2025/38-003 
 
Kontinuitetspolicy 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Antar föreslagen kontinuitetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 14 december 2022 antog EU-parlamentet CER-direktivet, samtidigt som 
NIS2-direktivet antogs. CER-direktivet föreslås införlivas i svensk lag under 
2025; lagen om motståndskraft hos kritiska verksamhetsutövare. Den nya 
lagen ställer bland annat krav på riskbedömning, åtgärder för motståndskraft 
och incidentrapportering. 
 
Kommunen kommer via denna policy att stärka sin förmåga att motstå och 
kunna fortsätta bedriva verksamhet trots olika samhällsstörningar, genom att 
systematiskt bedriva kontinuitetshantering i samtliga av sina samhällsviktiga 
verksamheter.  
 
Enligt kommunstyrelsens delegeringsordning 15.7 har idag enhetschef och 
verksamhetschef delegation att fastställa kontinuitetsplaner för egen 
verksamhet, men styrdokument saknas på området. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 10 
Allmänna utskottet 2025-01-28 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Kontinuitetspolicy 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att anta föreslagen kontinuitetspolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ledningsgruppen 
VD för kommunens bolag 
Kommunens hemsida 
Hänna 
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§ 14 Dnr 2025/26-003 
 
Kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Återremitteras till kommunstyrelsen för att få ett förtydligande angående 
mellanmål och lunch till skolelever. 
 
Ärendebeskrivning 
Kostpolicyn ska hållas levande och revideras vart fjärde eller då behov 
uppstår. 
 
Kommunens kostpolicy ska verka såsom ett ramverk för våra verksamheter. 
Den ska styra verksamheterna, både avseende tillverkningsfasen, men även 
hanteringen ute på mottagningsställen. Policyn ska också styra 
upphandlingskraven och säkerhetsställa att Sorsele kommun står upp för ett 
klimatsmart anpassat Agenda 2030. 
 
Det nya förslaget till uppdaterad policy har kompletterats med: 
 Tydligare riktlinjer kring pedagogisk måltid 
 Ansökan om specialkost kan man nu enkelt göras via kommunens e-tjänst 
 Kommunens verksamheter ska upprätthålla en fungerande måltidssituation 

vid händelse av en kris 
 Utbildningsverksamheten ska vara sockerfri för att stötta barn och elever 

till en hälsosam livsstil 
 Tydligare livsmedelsupphandling krav samt att vi har satt ett mål av 

lokalproducerade livsmedel. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 28 
Tjänsteutlåtande enhetschef Måltidsverksamheten 
Förslag till ny kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Antar förslaget på uppdaterad kostpolicy för Sorsele 
kommun. 
Pia Sjöberg (S) – Yrkar på återremiss till kommunstyrelsen för att få ett 
förtydligande angående mellanmål och lunch till skolelever. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige återremitterar kostpolicyn för 
utredning enligt Sjöbergs förslag. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen, kostchef 
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§ 15 Dnr 2022/491-102 
 
Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Till andra vice ordförande i kommunfullmäktige utses Erika Forsgren 
Hedmanm (S). 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige godkände Bo Brydsten (S) uppsägning från sitt politiska 
uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige 2024-12-09. Bo Brydsten var även 
andre vice ordförande i kommunfullmäktige. Någon ny andre vice ordförande 
valdes inte fram utan lämnades vakant. Val till andra vice ordförande ska ske 
på dagens sammanträde. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2024-12-09 § 127 
Beslut om efterträdarval från Länsstyrelsen 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen genom Jan Lövgren (S) – Föreslår att Erika Forsgren Hedman 
(S) utses till andra vice ordförande i kommunfullmäktige. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Val ledamot 
FMS 
Löner 
Pärm 
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§ 1  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Ärendelistan fastställs enligt följande: 
 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av två justerare, tillika rösträknare 
4 Tid för justering 
5 Fastställande av ärendelistan 
6 Godkännande av kallelsen 
7 Allmänhetens frågestund 
8 Meddelanden 
9 Ordförandena informerar 
10 Inkomna medborgarförslag och motioner 
11 Taxa idrottshallen, Baseco Arena 2025/29 
12 Slutredovisning investeringsprojekt – Digitala 


infartsskyltar 2018/99 
13 Slutredovisning investeringsprojekt – nyproduktion 


storkök Solhem 2019/426 
14 Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av 


begagnad ledningsbil 2022/283 
15 Fondemission - Inlandsbanan AB 2025/53 
16 Säkerhetspolicy 2019/339 
17 Kontinuitetspolicy 2025/38 
18 Kostpolicy för Sorsele kommun 2025/26 
19 Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 2022/491 
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§ 2  
 
Godkännande av kallelsen 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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§ 3  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
 
 
 
 


 


5







  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2025-02-24   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


§ 4  
 
Meddelanden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 Länsstyrelsen Västerbotten – Beslutar att utse Ann-Marie Fjällström (S) 


som ny ledamot och Daniel Grundström (S) som ny ersättare i 
kommunfullmäktige efter avgången ledamot Bo Brydsten, dnr 2022/491. 


 Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 8 – Besvarar frågor till Inlandsbanan AB. 
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§ 5  
 
Ordförandena informerar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Pia Sjöberg (S), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
 Vi har haft möte inom Trepartens renhållningsnämnd där vi bland annat 


diskuterar nuläge inom mat- och restavfall samt förpackningsinsamling. 
Det är ett stort arbete där vi behöver anpassa oss och vårt arbete 
allteftersom det kommer nya direktiv. Från Sorsele kommun kommer både 
politiker och tjänstepersoner att delta på en informationsdag i Skellefteå 
med temat ”Aktuell avfallspolitik”. 


 Sorsele kommuns chefer och politiker har påbörjat en utbildning i NIS-2. 
Under 2018 kom ett EU-direktiv med syfte att uppnå en hög gemensam 
cybersäkerhetsnivå för nätverks- och informationssystem ”NIS-direktivet 
för samhällsviktig verksamhet”. I slutet av 2022 beslutade EU om ett nytt 
och bredare direktiv, NIS-2, som träder i kraft under 2025 i form av den 
svenska Cybersäkerhetslagen. 


 Jag tillsammans med verksamhetschef för utveckling fortsätter med besök 
ute hos våra företagare. Det är verkligen trevligt att få hälsa på ute på deras 
arena, där de olika företagarna får berätta om sina verksamheter och där vi 
kan lyssna in om det finns något vi kan hjälpa till med. 


 Vi har fyra kommuner som ingår i VIKOM (Vindelälvskommunernas 
Ekonomiska förening) har haft en digital träff där vi fortsätter diskutera hur 
vårt samarbete ska utvecklas. 


 Vi har deltagit på Regionledningsmöte där vi prata om bland annat om Att 
värna tillit och det sociala kapitalet i tider av välfärdsbrottlighet och 
osäkerhet samt Välfärdens kompetensförsörjning. Två mycket viktiga och 
komplexa ämnen som behöver jobbas mer med. 


 Bokslutet är inte helt klart men jag har fått en preliminär information om 
att vi kommer att göra ett plusresultat för år 2024. 


 I kväll efter vårt fullmäktige kommer jag att besöka ”Let´s Meet” som 
håller till i fritidslokalen Läget. Det är en mötesplats där det finns möjlighet 
till att bland annat spela biljard, pingis, dart, brädspel eller att fika och 
surra bort en stund. Ett fint samarbete mellan kommunen, Svenska Kyrkan, 
ABF och fritidsgården Läget. 
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§ 6  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner samtliga medborgarförslag och överlämnar dem till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 33 får den som är folkbokförd i 
kommunen väcka ärenden i fullmäktige. Till dagens sammanträde har sex 
förslag inkommit; 
 
 Nej till förstudie och bildande av nationalpark, dnr 2024/34 
 Ej ny förstudie om nationalpark, dnr 2024/34 
 Nationalpark, dnr 2024/34 
 Förstudie om nationalpark i Vindelfjällen, dnr 2024/34 
 Inte ta initiativ till nationalpark, dnr 2024/34 
 Inte ta initiativ att påbörja en förstudie om nationalpark, dnr 2024/34. 
 
Samtliga förslag gäller frågan om förstudie av nationalpark i Vindelfjällen. 
Ärendet är väckt i ett tidigare medborgarförslag där förslagsställaren är för en 
förstudie av nationalpark. I de nya förslagen är samtliga emot en förstudie. 
Samtliga förslag registreras i samma ärende som det tidigare. 
 
Beslutsunderlag 
Sex olika medborgarförslag 
 
Förslag till beslut 
Ordförande föreslår att samtliga medborgarförslag godkänns och överlämnas 
till kommunstyrelsen för beredning 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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§ 7 Dnr 2025/29-806 
 
Taxa idrottshallen, Baseco Arena 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 Anta föreslagen taxa för Baseco Arena. 
 De nya taxorna blir gällande från och med 2025-04-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Ny taxa ska antas gällande uthyrning lokaler vid Baseco Arena utifrån 
ombyggnation av gamla idrottshallen i Sorsele till en A-hall och B-hall. 
 
Jämfört med dagens hyresnivå har inga direkta prishöjningar föreslagits men 
indirekt har priset per timme ökat för hyresgäster som inte har haft behov av 
att hyra utrustning. Förslaget är att ta bort hyresalternativen med eller utan 
utrustning och alltid hyra ut hallen med utrustning. Anledningen är att förenkla 
för hyresgästen och att prisökningen blir marginell. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 18 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 10 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till ny taxa 
Nu gällande taxa, antagen av kommunfullmäktige 2018-06-25 § 39 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta föreslagen taxa för Baseco Arena. De nya taxorna 
blir gällande från och med 2025-04-01. 
Pia Sjöberg (S) – yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kultur- och fritidschef 
Simhallen 
Utvecklingschef 
Hemsidan 
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§ 8 Dnr 2018/99-510 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Digitala infartsskyltar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-15 § 26 att uppdrag till 
utvecklingsverksamheten att påbörja tillståndsprocess och inköpsprocess av 
två digitala infartsskyltar till en total budgeterad kostnad på 900 000 kronor. 
Detta belopp har avsatts via bygdeavgiftsmedel. Efter upphandling beräknades 
kostnaden för upprättande av två skyltar till ca 1 120 000 kronor inklusive 
interna kostnader. Skillnaden mellan budgeterad kostnad och faktisk kostnad 
beror på generella kostnadsökningar på material och transporter de senaste 1,5 
åren. 
 
Då det saknades 220 000 kronor för att köpa in två skyltar omfördelade 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 investeringsmedel från inköp av GPS till 
inköp av digital informationsskylt. 
 
Slutredovisning: 
Det har varit en viss inkörs-tid med tekniska problem som exempelvis elkablar 
till platserna, ljusrelä som behövt bytas och uppkopplingen digitalt. Även 
inkörningstid med systemet för publicering och vad som ska publiceras har det 
varit. Allt färre problem allt eftersom tiden har gått. 
 
Ekonomisk redovisning: 
Beslutad budget 220 000 kronor 
Totalt kostnad 225 841 kronor 
Avvikelse mot budget -5 841 kronor 
 
Förklaring till avvikelsen: 
De digitala infartsskyltarna två stycken har finansierats via investeringsmedel 
samt via bygdemedel som avsatts under ett antal år. Totala kostnaden blev 1 
190 000 kronor. Budget för hela projektet var 1 120 000 kronor (900 000 
kronor bygdemedel, 220 000 kronor investeringsmedel). Underskottet beror på 
extra kostnader i samband med installationen då det var problem med 
strömtillförsel till skyltarna. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 17 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80 
Slutredovisning 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att godkänna slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utvecklingschef 
Ekonomienheten 
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§ 9 Dnr 2019/426-293 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - nyproduktion storkök 
Solhem 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021 att ge kommunchefen uppdraget att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt storkök samt alternativ med utlokalisering för 
entreprenad. Det beviljades 200 000 kronor i investeringsmedel. Efter detta har 
det skett en hel del förändringar i omvärlden som gör att bedömningen att 
lägga ut köksverksamheten på entreprenad inte längre känns aktuell. Detta 
främst utifrån ett beredskapsperspektiv. Nybyggnad av storkök skulle kräva en 
stor investering. 
Nuvarande storköket har moderniserat en hel del av sin utrustning under sista 
halvåret men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder efter 
livsmedelsinspektion. Man har också en mycket hög kapacitet att snabbt gå 
upp i antal portionsleveranser om så skulle krävas vid höjd beredskap. Detta 
ses också som ett tungt vägande argument för att bibehålla nuvarande storkök. 
 
Slutredovisning av investeringen: 
Investeringen avser ett nytt kyl- och fryssystem, samt ventilationssystem för 
ugnar på Solhem Centralkök. 
 
Ekonomiskt utfall: 
Beslutad budget 200 000 kronor 
Totalt kostnad 206 523 kronor 
 
Orsak till avvikelse: 
Vid offertförfrågan fick vi ett kostnadsförslag där inte HBV avgiften var 
inkluderad, därav avvikelse. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 15 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 78 
Slutredovisning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att godkänna slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
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Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kostchef 
Ekonomienheten 
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§ 10 Dnr 2022/283-170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av begagnad 
ledningsbil 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner slutredovisningen av investeringsprojekt – inköp av begagnad 
ledningsbil. 
 
Ärendebeskrivning 
Räddningschefen har varit i kontakt med andra räddningstjänster för att få tips 
om hur ska kommunen tänka, till exempel vad som är viktigt för säkerhet och 
arbetsmiljö. Annonser och auktioner bevakades. De få objekt som uppfyllde 
våra villkor och budget var årsmodell 2018–2019. 
 
Under hösten hittades en bil i årsmodell 2021 med rätt färg och utrusning för 
221 000 kronor. Beräknad kostnad för ombyggnad till utryckningsfordon 50 
000 kronor. Med byten och eget arbete, stannade kostnaden på ca 40 000 
kronor. 
 
Beskrivning av investeringen: 
Inköp av en begagand ledningsbil som styrkeledarna använder. 
Måluppfyllelse: Stärka kommunens förmåga att hantera samhällsstörningar. 
 
Budget: 250 000 kronor 
Kostnad: 261 353,85 kronor 
Resultat: -11 353,85 kronor 
 
Förklaring till avvikelse: 
Objekten som skulle rymmas inom ramen skulle vara årsmodell 2018-2019 
och att bilen skulle rymmas inom kommunens bilpolicy en längre tid eftersom 
utrustning av bilar är så pass kostsam. En del pengar har sparats in genom att 
en del av montagearbetet av utförts själva i syfte att hålla nere kostnaderna. 
Avvikelsen belastar driftbudgeten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 21 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 58 
Slutredovisning 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt – 
inköp av begagnad ledningsbil. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
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§ 11 Dnr 2025/53-106 
 
Fondemission - Inlandsbanan AB 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Att på IBABs årsstämma rösta för beslut om en riktad fondemission med 


utgivande av 5 228 stycken aktier till en kurs om 1 000 kronor per styck, 
total ökning av aktiekapitalet med 5 228 000 kronor. Aktiekapitalet 
uppgår, efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen, till 8 022 000 
kronor och antalet utgivna aktier är 8 022.  


2. Det belopp som aktiekapitalet ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från 
bolagets fria egna kapital.  


3. 18 av bolagets totalt 19 aktieägare ges rätt till de nya aktierna. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 


4. De nya aktierna ges rätt till utdelning från och med det räkenskapsår som 
fondemissionen registreras av Bolagsverket. 


5. Aktiepriset 1 000 kronor per aktie motsvarar aktiernas kvotvärde. 
6. De nya aktierna omfattas av bolagsordningens hembudsförbehåll.  
7. Antal nya aktier och rätt att erhålla de nya aktierna har: 


• Arjeplogs kommun 100 
• Bergs kommun 360 
• Dorotea kommun 240 
• Filipstad kommun 12 
• Gällivare kommun 600 
• Härjedalens kommun 360 
• Jokkmokks kommun 360 
• Kristinehamns kommun 8 
• Ljusdals kommun 120 
• Mora kommun 600 
• Orsa kommun 340 
• Sorsele kommun 240 
• Storfors kommun 2 
• Storumans kommun 300 
• Strömsunds kommun 360 
• Vansbro kommun 6 
• Vilhelmina kommun 380 
• Östersunds kommun 840 
Obs! Arvidsjaur kommun har inte rätt att erhålla nya aktier. 


 
Ärendebeskrivning 
På Inlandsbanan (IBAB) ABs årsstämma 2025 avses att utöver stadgeenliga 
frågor, behandla styrelsens förslag till beslut att genomföra en riktad 
fondemission med utgivande av nya aktier till 18, av bolagets totalt 19, 
aktieägare. För årsstämmans giltiga beslut i enlighet med styrelsens förslag 
krävs att samtliga 19 aktieägare röstar för att genomföra den riktade 
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fondemissionen. 
 
Årsstämman föreslås att rösta för en riktad fondemission om 5 228 000 kronor 
och utgivande av totalt 5 228 stycken aktier till de 18 aktieägare som har 
lämnat ovillkorade aktieägartillskott om sammanlagt 28 067 287 kronor. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 
 
Efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen kommer bolagets 
aktiekapital att uppgå till 8 022 000 kronor och antalet utgivna aktier kommer 
att uppgå till 8 022 stycken. Idag registrerat aktiekapital 2 794 000 kronor + 
fondemission 5 228 000 kronor = 8 022 000 kronor. Idag registrerat antal 
aktier 2 794 + fondemission 5 228 = 8 022 stycken. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 7 
Tjänstutlåtande kommunchefen 
Skrivelse inklusive bilaga 1, Inlandsbanan 
Bolagsordning 
Ägardirektiv 
Frågor till delägarna 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2025-02-11 § 7 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Inlandsbanan 
Ekonomienheten 
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§ 12 Dnr 2019/339-003 
 
Säkerhetspolicy 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Antar föreslagen säkerhetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns nu gällande säkerhetspolicy har inte reviderats sedan 2003 
och är baserad på då gällande lagstiftning, risker, organisation och begrepp. Ett 
nytt policydokument kan omhänderta både en uppdaterad lagstiftning och de 
utmaningar verksamhetsutövare idag ställs inför, som till exempel 
våldsbejakande extremism och det spända säkerhetsläget i Sverige och världen 
idag. 
 
Viljeinriktningen i policyn överensstämmer i stort med den tidigare, men har 
uppdaterats i format och innehåll för att takta med övriga styrdokument och 
kommunens nuvarande organisation. 
 
Definitioner: 
 Med verksamhetsskydd avses skydd av Sorsele kommuns verksamhet mot 


hot och de skyddsåtgärder som behövs för att förebygga och begränsa de 
skador som kan drabba kommunens information, medarbetare eller 
egendom. Således avses med verksamhetsskydd, skydd av kommunens 
verksamhet som inte kräver ett säkerhetsskydd. Medarbetarskydd är en del 
av verksamhetsskyddet och definieras som arbete för att bland annat 
skydda medarbetare och förtroendevalda mot hot, våld, otillbörlig och 
otillåten påverkan, samt olyckor och skador kopplat till tjänsteutövningen. 


 Med säkerhetsskydd avses skydd av verksamhet som har betydelse för 
Sveriges säkerhet, mot antagonistiska hot beträffande bland annat spioneri, 
sabotage och terroristbrott och som består i skyddsåtgärder avseende 
informationssäkerhet, fysisk säkerhet och personalsäkerhet. 
Säkerhetsskyddet ska således skydda den verksamhet hos Sorsele kommun 
som är av betydelse för Sveriges säkerhet. 


 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 9 
Allmänna utskottet 2025-01-28 § 7 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Säkerhetspolicy 
Kommunfullmäktige 2003-06-23 § 41 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att anta föreslagen säkerhetspolicy. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgruppen 
VD för kommunens bolag 
Kommunen hemsida 
Hänna 
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§ 13 Dnr 2025/38-003 
 
Kontinuitetspolicy 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Antar föreslagen kontinuitetspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 14 december 2022 antog EU-parlamentet CER-direktivet, samtidigt som 
NIS2-direktivet antogs. CER-direktivet föreslås införlivas i svensk lag under 
2025; lagen om motståndskraft hos kritiska verksamhetsutövare. Den nya 
lagen ställer bland annat krav på riskbedömning, åtgärder för motståndskraft 
och incidentrapportering. 
 
Kommunen kommer via denna policy att stärka sin förmåga att motstå och 
kunna fortsätta bedriva verksamhet trots olika samhällsstörningar, genom att 
systematiskt bedriva kontinuitetshantering i samtliga av sina samhällsviktiga 
verksamheter.  
 
Enligt kommunstyrelsens delegeringsordning 15.7 har idag enhetschef och 
verksamhetschef delegation att fastställa kontinuitetsplaner för egen 
verksamhet, men styrdokument saknas på området. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 10 
Allmänna utskottet 2025-01-28 
Beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Kontinuitetspolicy 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att anta föreslagen kontinuitetspolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ledningsgruppen 
VD för kommunens bolag 
Kommunens hemsida 
Hänna 
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§ 14 Dnr 2025/26-003 
 
Kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Återremitteras till kommunstyrelsen för att få ett förtydligande angående 
mellanmål och lunch till skolelever. 
 
Ärendebeskrivning 
Kostpolicyn ska hållas levande och revideras vart fjärde eller då behov 
uppstår. 
 
Kommunens kostpolicy ska verka såsom ett ramverk för våra verksamheter. 
Den ska styra verksamheterna, både avseende tillverkningsfasen, men även 
hanteringen ute på mottagningsställen. Policyn ska också styra 
upphandlingskraven och säkerhetsställa att Sorsele kommun står upp för ett 
klimatsmart anpassat Agenda 2030. 
 
Det nya förslaget till uppdaterad policy har kompletterats med: 
 Tydligare riktlinjer kring pedagogisk måltid 
 Ansökan om specialkost kan man nu enkelt göras via kommunens e-tjänst 
 Kommunens verksamheter ska upprätthålla en fungerande måltidssituation 


vid händelse av en kris 
 Utbildningsverksamheten ska vara sockerfri för att stötta barn och elever 


till en hälsosam livsstil 
 Tydligare livsmedelsupphandling krav samt att vi har satt ett mål av 


lokalproducerade livsmedel. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-02-11 § 28 
Tjänsteutlåtande enhetschef Måltidsverksamheten 
Förslag till ny kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Antar förslaget på uppdaterad kostpolicy för Sorsele 
kommun. 
Pia Sjöberg (S) – Yrkar på återremiss till kommunstyrelsen för att få ett 
förtydligande angående mellanmål och lunch till skolelever. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige återremitterar kostpolicyn för 
utredning enligt Sjöbergs förslag. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen, kostchef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2025-02-24   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


§ 15 Dnr 2022/491-102 
 
Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Till andra vice ordförande i kommunfullmäktige utses Erika Forsgren 
Hedmanm (S). 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige godkände Bo Brydsten (S) uppsägning från sitt politiska 
uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige 2024-12-09. Bo Brydsten var även 
andre vice ordförande i kommunfullmäktige. Någon ny andre vice ordförande 
valdes inte fram utan lämnades vakant. Val till andra vice ordförande ska ske 
på dagens sammanträde. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2024-12-09 § 127 
Beslut om efterträdarval från Länsstyrelsen 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen genom Jan Lövgren (S) – Föreslår att Erika Forsgren Hedman 
(S) utses till andra vice ordförande i kommunfullmäktige. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Val ledamot 
FMS 
Löner 
Pärm 
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